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Protokollsanteckning 

 
Ärende 19: En enhetlig kommunikationsprocess i Huddinge kommuns 

hela verksamhet – beslut om justering av budgetramar 

 

Beskrivningen av ärendet återger från början behovet av effektiviseringar, som fastslogs 
i den borgerliga minoritetskoalitionens förslag till budget för 2021. Vänsterpartiet har 
identifierat ett stort antal av den borgerliga minoritetskoalitionens så kallade 
effektiviseringar att de i praktiken handlar om nedskärningar. Därefter konstateras att en 
granskningsrapport anger att Huddinge kommun har högre kostnader för administrativ 
personal än jämförbara kommuner. Det man nu vill presentera som ett behov av vad 
man, lite diffust, kallar för ett ”enhetligt Huddinge-narrativ” framstår för oss inte som 
något annat än en nedskärning på antalet kommunikatörer i kommunen.  
 
Vänsterpartiet ser vissa poänger med att ha en enhetlig kommunikationsavdelning. 
Samtidigt menar vi att Huddinge kommun har ett bra kommunikativt arbete och att det 
inte finns något som tyder på att färre kommunikatörer skulle kunna göra ett lika bra 
jobb.  
 
En risk vi ser är också att en centralisering av kommunikationsfunktionerna i kommunen 
skulle göra att man går miste om ämnesspecifik kompetens. Den kommunikatör som 
jobbar på en specifik förvaltning skaffar sig naturligt nog även specialkompetens på den 
förvaltningens ansvarsområde och har en större möjlighet till tät och naturlig dialog med 
kollegorna i förvaltningen. Risken med en centraliserad funktion är att det skulle kunna 
resultera i fler kommunikationsmissar mellan berörd förvaltning och 
kommunikationsavdelningen eftersom man inte har samma dagliga kontakt både 
formellt och informellt.  
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